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Årsberetning 2018 1 

1. Styret 2 

Styret ble valgt på årsmøtet 14. mars 2018 og har bestått av:  3 

Leder: Inger Huseby  4 

Sekretær: Anders Kjellevold  5 

Kasserer: Felipe Maldonado  6 

Kvinnekontakt: Ellen Gabriel  7 

Styremedlem: Jørn Kristiansen  8 

Styremedlem: Stine Feie Haram  9 

Leder av BU-gruppa, leder av partilagene og leder av AUF har i tillegg tiltrådt styret med fulle 10 

rettigheter. 11 

Styret har i perioden hatt fire møter: 12 
- 30. mai 2018 13 
- 6. september 2018 14 
- 10. desember 2018 15 

- 28. februar 2019 16 

 17 

2. Andre verv 18 

 19 
Valgt på årsmøtet 14. mars 2018 20 

 21 
Revisor:  22 
Hans Bendiksby 23 

 24 

Valgkomite: 25 

Heidi Park 26 

Jakob Schram  27 

Mette Nordahl  28 

 29 

Nominasjonskomité: 30 

Hans Bendiksby (leder) 31 

Anne Therese Gullhaug  32 

Ane Djupedal 33 

Arild Ruus Simonsen  34 

Haider Qureshi (Frogner AUF) 35 

Gro Ødegård  36 
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Programkomité: 37 

Jørn Kristiansen (leder) 38 

Heidi Park  39 

Lene Løken 40 

Ole Jacob Kjendlie 41 

Inger Huseby 42 

Henrik Dahl Jacobsen (AUF) 43 

 44 

Grunnet sykemelding tok Anders Kjellevold over ledelsen av programkomiteen fra Jørn Kristiansen, 45 

etter beslutning på styremøtet 10. desember + Tormod Tvare 46 

 47 

 48 

3. Medlemssituasjonen 49 

 50 

Ved årsskiftet hadde Vestre Arbeidersamfunn 170 medlemmer. Bygdøy-Frogner Arbeiderpartilag 51 

hadde 148. I tillegg kommer medlemmer av andre lokallag som bor i bydelen, samt medlemmer av 52 

fag- og forumslag.  53 

 54 

4. Aktuelle saker 55 

I perioden har saker på bystyrenivå dominert Oslopolitikken. Av lokale saker har det vært mest 56 

diskusjon rundt saker relatert til byutvikling. Forslagene om å legge trikkeskinner i Skovveien og 57 

sykkelvei i Gyldenløves gate vekket mye lokal motstand. Det har derimot skapt lokal glede at 58 

Løkkeveien skal stenges for lokaltrafikk. Mange engasjerer seg også for utviklingen av Majorstua, 59 

og Filipstad er fortsatt en sak som ikke er landet. Det hersker ellers usikkerhet omkring den 60 

videre utviklingen av Fornebubanen. Rivingen av Gamle Ruseløkka skole kom i gang i perioden, 61 

og at det skal oppføres ny skole. Dette er en sak Frogner Ap har engasjert seg for.  62 

 63 

En markant konfliktsak mellom Arbeiderpartiet og Høyre var og er byrådets satsing på 64 

hjemmesykepleien og eldreomsorg. Bydelen ble tilført betydelig med nye midler til stillinger i 65 

hjemmetjenesten. Høyre i BU valgte likevel å bruke penger var øremerket til hjemmetjenesten, 66 

på andre saker. Det er vanskelig å beskrive dette som noe annet enn demonstrasjon mot 67 

byrådet. Høyres forslag til budsjett ble til slutt vurdert som i strid med reglene.  68 

 69 

5. Aktiviteter og møter 70 

 71 

Valgkampaktivitet 72 

 73 
● 21. april. Stand i forbindelse med markedsdagen i Bogstadveien og Arbeiderpartiets 74 

vårkampanje. Byråd Kjetil Lund kom fra byrådet 75 

● 13. september. Morgenaksjon på Majorstua i forbindelse med at det var ett år igjen til valget.  76 

● 27. september. Aksjon på Majorstuen for å markere Oslobudsjettet 2019.  77 

● 20. oktober. Aksjon på Majorstuen i anledning Arbeiderpartiets høstkampanje.  78 

Møter 79 
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● 14. mars 2018. Årsmøte i Frogner Arbeiderparti, Fagerborg meningshetshus. Byråd Tone 80 

Tellevik Dahl innledet om den nye helse- og omsorgspolitikken i Oslo.  81 

● 1. mai 2018. Frokost i Fagerborg menighetshus i regi av Vestre Arbeidersamfunn. Innledere 82 

var partisekretær i Oslo Ap, Øyvind Slåke og Johanne Akerø, leder i Frogner AUF.  83 

● 13. september. Innspillsmøte til bydelsprogrammet på Josefine Vertshus, i samarbeid med St. 84 

Hanshaugen Ap. 85 

● 12. desember 2018. Julemøte i Fagerborg menighetshus i regi av Vestre Arbeidersamfunn. 86 

Linken Apall-Olsen fra Oslo Bymuseum holdt innlegg om Frogner Hovedgård. 87 

 88 

Det er etablert en god tradisjon med at lagene inviterer hverandres medlemmer, medlemmer av 89 

AUF, samt øvrige Ap-medlemmer i bydelen til medlemsmøter. Lokallagene har i perioden holdt 90 

følgende medlemsmøter. 91 

Vestre Arbeidersamfunn 92 

● 7 mai 2018. Fagerborg menighetshus. Den fjerde industrielle revolusjon. Byråd Robert Steen 93 
innledet om hvordan teknologisk utvikling endrer samfunns- og arbeidsliv. Næringspolitisk 94 
forum var medarrangør. 95 

● 13. juni 2018. Langaardsløkken. Sommeravslutning med kjeglespill og hygge.  96 
● november 2018. Deichmanske bibliotek, Majorstuen. Medlemsmøte om miljø, bompenger, 97 

kollektiv, sykkel og ren luft. Miljøpolitisk talsperson Andreas Halse innledet.  98 
● 18. april 2018. Innspillsmøte med stortingsrepresentant Masud Gharahkhani om 99 

Innvandrings- og integreringsutvalgets arbeid.  100 

Bygdøy-Frogner Arbeiderpartilag 101 

● 16. april 2018. Schafteløkkens seniorsenter. Medlemsmøte med Nils Petter Gleditsch med 102 
tema «Blir verden mer fredelig?». 103 

● 3. september 2018. Schafteløkkens seniorsenter. Medlemsmøte med Jonas Bals med tema 104 
«Mot et todelt arbeidsliv». 105 

● 29. oktober 2018. Schafteløkkens seniorsenter. Medlemsmøte med partisekretær Kjersti 106 
Stenseng med tema «Veien mot 2019». 107 

● 19. november 2018. Schafteløkkens seniorsenter. Geir Lundestad innledet om Donald 108 
Trumps plass i amerikansk historie. 109 

● 25. februar 2019. Schafteløkkens seniorsenter. Robert Steen innledet på partilagets årsmøte. 110 
Tema var Ny teknologi, nytt arbeidsliv,  hvordan ny teknologi forandrer byen vår. 111 

 112 

6. Samarbeid 113 

Ettersom 2019 ikke var et valgkampår, var det mindre samhandling mellom lagene enn året før. AUF 114 
har som vanlig bidratt godt, blant annet på våre stands, på innspillsmøtet til bydelsprogrammet og de 115 
tradisjonsrike 1. mai- og julearrangementene. 116 

 117 
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7. Arbeidet i bydelsutvalget 118 

BU-gruppen har i perioden bestått av  119 

● Lene Løken (leder) 120 
● Jørn Kristiansen 121 
● Ole Jacob Kjendlie 122 

 123 
● Heidi park (1. vara) 124 
● Inger Huseby (2. vara) 125 
● Jørn Boretti (3. vara) 126 
● Frida Hveem Holm-Glad (4. vara) 127 

Våre tre faste medlemmer Lene Løken, Jørn Kristiansen og Ole Jacob Kjendlie møter både i 128 
bydelsutvalget (BU) og i en av de to forberedende komiteene, Miljø og utvikling (MIBU) og Helse, 129 
sosial, ungdom og kultur (HUSK). Gruppeleder Lene Løken møter også i Arbeidsutvalget AU). Med 130 
unntak av juli, er det møter hver måned. 131 

Av varamedlemmene har 1. vara, Heidi Park som også møter fast i MIBU og 2. vara Inger Huseby, 132 
møtt mye. Også 3. vara Jørn Boretti og 4. vara Frida Hveem Holm-Glad har møtt. 133 

Hans Bendiksby hadde vervet som leder av eldrerådet i bydelen. 134 

Saker 135 
Høyre har rent flertall i Frogner bydelsutvalg med åtte representanter. Arbeiderpartiet har tre og 136 
Miljøpartiet de Grønne har to representanter. Venstre og Fremskrittspartiet en representant hver. 137 
Fremskrittspartiets representant meldte seg i perioden ut av partiet, og satt som uavhengig. Det er 138 
følgelig ikke mulig å få flertall for et forslag uten medvirkning fra Høyre.  139 

Arbeiderpartiet har likevel noen seire vi vil trekke frem. I budsjettet for 2018 fikk vi flertall for å sette 140 
av en vikarpott for å møte den vanskelige situasjonen med høyt sykefravær under omorganiseringen 141 
av hjemmetjenestene. I årets siste møte, under budsjettbehandlingen, fikk vi flertall for å etablere et 142 
nytt ungdomstilbud i området Uranienborg-Homansbyen.  143 

Ellers har bydelen som sådan fått betydelig høyere overføringer under rødgrønt byråd enn før. Noe 144 
som blant annet har gjort at hjemmetjenestene har fått flere ansatte. Frogner har dessuten vært 145 
testbydel for innovasjoner i hjemmetjenesten, med teamorganisering og egendisponert aktivitetstid 146 
for brukeren. 147 

I miljø- og byutviklingsaker har ikke bydelsutvalget beslutningsmyndighet, bare uttalerett. Vi vil 148 
likevel trekke frem noen viktige saker: 149 

● Flytting av trikken (linje 19) fra Inkognitogata til Skovveien. Her gikk et samlet BU imot Ruters 150 
planer.  151 

● Regulering av Lille Uranienborg, et område med delvis fredede bygninger mellom 152 
Uranienborgveien, Parkveien og Hegdehaugsveien. Her var det planer om å bygge et nytt, 153 
høyhus i Hegdehaugsveien 22.  Bydelsutvalget gikk enstemmig imot planene og fikk støtte av 154 
fylkesmannen.  155 

● Plan for utbygging av sykkelveier i Oslo. Her gikk flertallet i BU, inkludert Arbeiderpartiet, inn 156 
for å anbefale blandet trafikk i boliggater, slik som Løvenskioldsgate og Gyldenløvesgate.   157 
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● BU-gruppa har også arbeidet opp mot bystyregruppa for å hindre utbygging av garasje i 158 
fjellet under Krusesgate. Saken ble etter hvert henlagt. 159 

Andre saker og gjennomslag i perioden det er verd å nevne 160 

● Vedtatt stenging av Løkkeveien 161 

● Regulert inn park i Gyldenløves gate 15 162 

● Ekstra støttetiltak til barn og unge i bydelen 163 

● Utvidet ordning med sommerjobb 164 

● Flere årsverk i hjemmetjenesten 165 

● Bedre mat på sykehjemmene 166 

● Utbygging av stasjonsområdet på Majorstua 167 

● Realisering av idrettshall på Uranienborg skole, vedtak om flerbrukshall og ishall ved Frogner 168 

stadion 169 

● Innføring av gratis AKS for førsteklassinger 170 

● Vedtatt sykehjem på Majorstutunet.  171 

 172 


